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 PROTOKÓŁ Nr 63/2023 
LXIII sesji Rady Osiedla Krzyżowniki-Smochowice 

z 3 kwietnia 2023 r. 
odbytej w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość 

 
1. Otwarcie sesji, powołanie protokolanta, przedstawienie porządku obrad. 
Sesja rozpoczęła się o godz. 19:08. Sesję otworzył i przewodniczył obradom Przewodniczący Rady 
Osiedla p. Przemysław Polcyn. Przewodniczący Rady powitał zebranych, stwierdził obecność 
8 radnych. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Na protokolanta powołano p. Ewę 
Dopieralską, pracownika Oddziału Obsługi Północ Wydziału Wspierania Jednostek Pomocniczych 
Miasta. 
Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad, który stanowi załącznik nr 2 
do protokołu i przypomniał, że 2 kwietnia radni zostali mailowo poinformowani o wycofaniu z porządku 
obrad punktu 9. 
Przewodniczący Zarządu p. Witold Puchalski zaproponował rozszerzenie porządku obrad o punkt 9a 
w brzmieniu „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji Miejskiego Inżyniera 
Ruchu w zakresie realizacji zadań w ramach programu „Bezpieczne przejście – bezpieczny pieszy”. 
Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 8 radnych. Radni 
jednogłośnie opowiedzieli się za rozszerzeniem porządku obrad. 
 
2. Oświadczenia. 
Brak. 
 
3. Komunikaty. 
Przewodniczący Rady poinformował, że: 
 kolejne sesje Rady Osiedla Krzyżowniki-Smochowice planowane są na 24 kwietnia i 8 maja; 
 21 marca został wyłożony protokół z sesji Rady Osiedla, która odbyła się 6 marca br.; 
 odbyło się spotkanie przedstawicieli inwestora z przedstawicielami Miasta w kwestii inwestycji 

w rejonie ulic Biskupińskiej i Beskidzkiej, na którym pojawiły się nowe okoliczności, dlatego dopiero 
po uzyskaniu dokładnych informacji Rada podejmie stosowne stanowisko; 

 w tym roku odbędzie się Smochy Festiwal oraz działania kulturalne w ramach programu Lato 
z Estradą; 

 korespondencja wpływająca na skrzynkę osiedlową przesyłana była radnym na bieżąco. 
 
4. Informacje Komisji działających przy Radzie Osiedla. 
Przewodniczący Komisji Planowania, Porządku i Bezpieczeństwa p. Witold Puchalski poinformował, 
że: 
 w dniach 21-23 kwietnia odbędzie się akcja Wiosenne porządki. Worki na śmieci będzie można 

odbierać podczas środowych dyżurów oraz dodatkowo w sobotę 22 kwietnia w godzinach 9:00 – 
11:00; 

 planuje zmobilizować służby porządkowe do działania w temacie parkowania w centrum Osiedla; 
 zostało wysłane pismo do Zarządu Dróg Miejskich o licznych dziurach w nawierzchni, ale na razie 

nie zostały podjęte żadne działania, a dziur stale przybywa, dlatego trzeba będzie wystosować 
kolejne pismo w tej sprawie; 

 zostały przekazane propozycje lokalizacji ławek na terenie Osiedla; 
 22 marca odbyło się spotkanie informacyjne dla mieszkańców w sprawie projektu Kawka Bis. 
 
5. Informacje Zespołu redakcyjnego „Nasze Krzyżowniki–Smochowice”. 
Przewodniczący Zarządu p. W. Puchalski poinformował, że gazetka jest w druku i kolportaż 
rozpocznie się jeszcze przed Wielkanocą. 
 
6. Sprawozdanie Zarządu z wydanych opinii i rozpatrzonych spraw w związku 

z upoważnieniem Zarządu Osiedla wyrażonym w uchwale nr II/6/VIII/2019 Rady Osiedla oraz 
przedstawienie bieżącej informacji z prac Zarządu w okresie między sesjami Rady. 

Przewodniczący Zarządu poinformował o piśmie Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 
dot. przejścia w ręce prywatne terenu, na którym znajduje się balon, Straży Miejskiej i Zarządu Dróg 
Miejskich w sprawie zaniedbań na terenie przy poczcie przy ul. Sułowskiej, oraz o odpowiedzi 
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Wydziału Zarządzania Kryzysowego i Bezpieczeństwa w temacie nasadzeń przy ul. Architektów 
i deklaracji prowadzenia prac pielęgnacyjnych. 
 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie diet dla członków organów Osiedla. 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i wobec braku uwag zarządził głosowanie. 
W głosowaniu wzięło udział 8 radnych. Wyniki: 
- za – 8, 
- przeciw – 0, 
- wstrzymało się – 0. 
Uchwała nr LXIII/210/VIII/2023 stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniosku do organizacyjnych zarządu Zieleni 

Miejskiej o dokonanie zmian w planie finansowym na 2023 rok.  
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i wobec braku uwag zarządził głosowanie. 
W głosowaniu wzięło udział 8 radnych. Wyniki: 
- za – 8, 
- przeciw – 0, 
- wstrzymało się – 0. 
Uchwała nr LXIII/211/VIII/2023 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stanowiska Rady Osiedla dotyczącego 

zagospodarowania terenu u zbiegu ulic Beskidzkiej i Biskupińskiej. 
Punkt wycofany z porządku obrad. 

 
9a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji Miejskiego Inżyniera 

Ruchu w zakresie realizacji zadań w ramach programu „Bezpieczne przejście – bezpieczny 
pieszy”. 

Przewodniczący Rady odczytał pismo Biura Miejskiego Inżyniera Ruchu dot. programu „Bezpieczne 
przejście – bezpieczny pieszy”, a następnie przedstawił projekt uchwały i wobec braku uwag zarządził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 8 radnych. Wyniki: 
- za – 8, 
- przeciw – 0, 
- wstrzymało się – 0. 
Uchwała nr LXIII/212/VIII/2023 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
10. Wolne głosy i wnioski. 
Pan Radosław Sekulski zapytał o sposób zgłaszania  tematu łatania dziur na terenie Osiedla 
oraz uruchomienia stacji rowerowej. Przewodniczący Zarządu poinformował, że zgłoszenia są 
przekazywane głównie pismami, ewentualnie jakieś pomniejsze sprawy są zgłaszane na infolinię. 
W zakresie stacji rowerowej wyjaśnił, że rower miejski już w Poznaniu nie funkcjonuje. 
Następnie Przewodniczący Zarządu przekazał, że na 3 lata została wstrzymana budowa stacji 
bazowej telefonii komórkowej, co do której Rada podejmowała uchwałę na sesji w lutym. 
Pani Maria Najewska wskazała, że warto by było przypomnieć Lasom Komunalnym temat wytyczenia 
działki cmentarza cholerycznego. Poinformowała również, że odbyła się akcja sprzątania wokół 
zbiornika retencyjnego organizowana przez stowarzyszenie Wody Jeziora Kierskiego. 
Przewodniczący Zarządu przekazał, że o temacie wytyczenia działki cmentarza cholerycznego 
regularnie przypomina. 
 
11. Zakończenie sesji. 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady o godz. 20:01 zamknął LXIII sesję Rady 
Osiedla Krzyżowniki-Smochowice. 
 
 
Protokolant        Przewodniczący Rady Osiedla 
 
 

Ewa Dopieralska       Przemysław Polcyn 


